
Distriktsårsmöte i Båstad 2017-10-14 

 

 

 

 

  

Dagen före mötet hade VU som vanligt 
samlats. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Efter VU-sammanträdet bjöds vi på smörgåstårta och 
något drickbart hos presidenten i Båstad Anne Ferry. 

  

Vi fick samtidigt träffa styrelsen i Båstadsklubben. Det 
var både givande och mycket trevligt. 

  

 

 

 

 



 

På lördagsmorgonen samlades nästan 60 personer för att genomföra distriktsårsmötet.  President 
Anne Ferry i Båstadsklubben hälsade alla välkomna. 

 

 

 

 

Därefter  berättade Ingrid Persson Skog på ett mycket 
inspirerande sätt om Båstad förr, nu och i framtiden. Vi 
hade parentation för en avliden medlem och sedan tog 
förhandlingarna vid.  Dessa leddes på ett snabbt och 
effektivt sätt av Distriktspresident Ruth Brunner. 

  

  



Under tiden förhandlingarna pågick 
samlades IT-gruppen för att lära sig 
mer  om den nya hemsidan. 

  

  

 

 

 

 

 

 

 

 

Mötet avslutades med lunch och 
till kaffet fick vi höra Hallavara 
Stompers spela medryckande för 
oss. 


